

Title (en)

Cladding element to give a vertical wall the appearance of a brick wall.

Title (de)

Bekleidungselement, um einer Wand das Aussehen einer Backsteinmauer zu geben.

Title (fr)

Elément de bardage pour la réalisation d'une paroi verticale ayant l'aspect d'un mur en briques.

Publication

**EP 0278842 A1 19880817 (FR)**

Application

**EP 88400198 A 19880128**

Priority

FR 8701382 A 19870129

Abstract (en)

The invention relates to cladding elements (10) of the type comprising at their rear means (14, 16) for attaching to a structure (44, 46) comprising horizontal battens (44) separated by a distance less than half the height of the cladding elements (10) and onto each of which a row of cladding elements may be attached. The front of each cladding element comprises, at its lower portion, a brick-shaped pattern (22) whose height is substantially equal to half the visible half-height of the cladding element and means (24) making it possible for slidably mounting a sliding element (26), the front of which has the shape of a brick whose height is equal to the height of the brick-shaped pattern (22). <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne des éléments de bardage (10) du type comportant à leur verso des moyens d'accrochage (14, 16) sur une structure (44, 46) comportant des liteaux (44) horizontaux écartés d'une distance inférieure à la moitié de la hauteur des éléments de bardage (10) et sur chacun desquels une rangée d'éléments de bardage peuvent être accrochés. Conformément à l'invention le recto de chaque élément de bardage comporte à sa partie inférieure un motif (22) en forme de brique dont la hauteur est sensiblement égale à la moitié de la demi-hauteur visible de l'élément de bardage et des moyens (24) permettant le montage à coulisser d'un coulisseau (26) dont le recto présente la forme d'une brique dont la hauteur est égale à la hauteur du motif (22) en forme de brique.

IPC 1-7

**E04F 13/08**

IPC 8 full level

**E04F 13/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04F 13/0864** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2247937 A5 19750509 - PROST ETS [FR]
- [A] GB 1231043 A 19710505
- [AD] FR 2549879 A1 19850201 - WOESTELANDT JOSEPH [FR]
- [A] WO 8607402 A1 19861218 - ALLIED RESOURCE MANAGEMENT [AU]
- [A] US 3015193 A 19620102 - JOSEPH AMORUSO
- [A] US 1542882 A 19250623 - HOFFMAN WILLIAM F, et al
- [A] GB 2155970 A 19851002 - NIPPON LIGHT METAL CO
- [A] CH 202188 A 19390115 - SCHNEIDER HUGO [DE]

Cited by

GB2227765A

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE ES FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0278842 A1 19880817**; FR 2610346 A1 19880805; FR 2610346 B1 19901109; OA 08802 A 19890331

DOCDB simple family (application)

**EP 88400198 A 19880128**; FR 8701382 A 19870129; OA 59271 A 19880129